



# Verslag algemene voorjaarsvergadering LKC Sonnenborgh

Dinsdag 19 maart 2024 19:30 uur, Keatskoai

## **Aanwezigen:**

- Nynke Zijlstra, Bianca van der Veen, Rein Tempel, Jan van der Kooi, Karel Nijman, Siard Homminga, Peter de Boer, Alexandra Stegeman, André van Dellen, Jan Sijtsma, Erik Seerden, Tjeerd Kooistra, Rennie Koopstra, Marcel Koopstra, Peter Vos, Tjeerd van der Kooi, Rienk de Groot, Lolkje Algra

## **Later:**

- Pieter van Tuinen, Henk Haar

## **Afmeldingen:**

- Jan Hoekstra, Theun Hoekstra, Hendrik Bakker, Foppe Jan Palsma, Joop Greuter

# Verslag

## **1. Opening**

De vergadering wordt geopend door voorzitter Karel Nijman. De ereleden en leden worden welkom geheten en de afmeldingen worden benoemd.

## **2. Ingekomen stukken en mededelingen**

Wens vanuit de Heren Hoofdklasse kaatsers om de Oldehove op zaterdag te houden. Bericht is binnengekomen van de nieuwe bondsdirecteur Dirk Jan van der Woud.

Wordt tijdens de w.v.t.t.k. besproken.

## **3. Notulen najaarsvergadering 2023**

Notulen van de voorgaande vergadering waren verkeerd gedeeld, op de dag van de vergadering zijn deze aangepast op de website en staan de goede notulen online. De volgende, in te lassen voor de statuten, vergadering zullen we de notulen vaststellen.

De vergadering is akkoord.

De actielijst n.a.v. de najaarsvergadering 2023 wordt doorgenomen en akkoord bevonden.

## **4. Agenda vaststellen**

Naast de statuten moet nog staan huishoudelijke reglement bespreken. Deze schuift naar de volgende vergadering over de statuten.

Peter Vos: Punt 11 staat niet volledig in de presentatie, maar wel op papier. Dit klopt. Op papier is een extra aanvulling gegeven. Deze is via post, mail en online bij alle leden terecht gekomen.

## **5. Statuten**

Siard geeft een inleiding waarom de statuten vernieuwd moeten worden. Peter Vos heeft 2 jaar geleden aangegeven dat ze toe zijn aan vernieuwen, ze zijn 30 jaar oud. Daar is de afgelopen maanden door Siard en Peter V. aan



gewerkt in samenwerking met Notaris De Haan. Het eindresultaat van deze exercitie wordt nu aan de leden van de vergadering voorgelegd.

Reden van vernieuwen was: wat gebeurt er als LKC wordt opgeheven? Wat gebeurt er met grond en het vastgoed. Dit is nu afgedicht in de statuten. Als dit wel gebeurt dan worden de opbrengsten gegeven aan een UBO club die zich maatschappelijk inzet voor Leeuwarden.

De KNKB is inmiddels ook akkoord met de wijziging van de statuten.

De helft van de leden moeten aanwezig zijn bij de ledenvereniging om de statuten goed te keuren, dat is niet het geval. Daarom moet er een nieuwe ALV uitgeschreven worden, dan wordt moet 2/3 van de vergadering voor wijziging zijn.

We kunnen het daarom nu **niet** ter stemming inbrengen en een nieuwe vergadering uitgeschreven naar de leden.

Jan Sijtsma: wat doen we met de donateurs? Willen we dat deze groep ook stemrecht hebben? Alleen leden hebben stemrecht in de statuten.

Karel Nijman: willen we bij paragraaf 4.3 ook telefoonnummers opnemen. Dat hoeft niet, dat wordt al opgeslagen.

Jan Sijtsma: een oneven aantal bestuurders in het bestuur, om altijd stemming in het bestuur te krijgen. In de notulen is het opgenomen dat leden altijd beslissen.

Nieuwe datum voor goedkeuring van de statuten: 2 weken na de ALV en binnen 4 weken. Woensdag 3 april 19.00u. Uitnodiging volgt inclusief machtigingsformulier.

Ook het huishoudelijk formulier gaat dan besproken worden.

Statuten en huishoudelijke reglement worden na goedkeuring op de website geplaatst en zullen in boekje gedrukt worden (naar voorbeeld van KC De Boer in Stiens).

## **6. Prijsaanpassingen (contributie, trainen en kantine)**

Siard geeft een inleiding over de stijgende kosten in de maatschappij en dat is bij ons ook zo. Ooit hebben we bedacht dat de 'gebruiker betaald', daar is de toeslag van €2,50 per training. Daar komen we nu van terug, alle leden trainen gratis.

Peter Vos: Wat betekent SEPA machtiging? Betalen via Automatische Incasso.

Voorstel aan de ALV is een contributieverhoging: senioren €5,- en jeugdleden €10,- → **AKKOORD**

Voorstel aan de ALV is Automatische Incasso: voor alle leden → **AKKOORD**

Voorstel aan de ALV is om de kantineprijzen te verhogen → deze is geschrapt door het bestuur, commerciële prijzen tijdens evenementen worden zoals we al deden wel verhoogd.

Machtigingsformulieren worden verstuurd naar alle leden namens de penningmeester.

## **7. Update van de commissies**

Karel doet een introductie van het beleidsplan. Waar staan we over 3 tot 5 jaar.

Kaatsen: Peter de B. doet zijn verhaal over de verschillende commissies. De JC en LC zijn weer goed op stoom en de BC - buurtkaatsen en SC - slotdag zijn weer gepland.



Er zijn veel heren senioren woonachtig in Leeuwarden, totaal zijn er nu 8, dat betekent dat we mogelijk met 3 parturen maar zeker met 2 parturen naar Weidum, Tzummarum en het NK kunnen gaan.

Heren senioren zijn:

- André van Dellen
- Pieter Jan Plat
- Sjoerd de Jong
- Kevin Jordi Hiemstra
- Harmen Zuidema
- Otte Algra
- Jeroen de Boer
- Gerke van der Werff

Ook proberen we weer een senioren dames partuur te formeren. Melissa Rianne Hiemstra kan door privé omstandigheden dit jaar niet kaatsen. Anna Berber Zeinstra (zus van Hiske) is in Leeuwarden komen wonen, zij wordt nog gepolst.

Dames senioren zijn:

- Hiske Zeinstra
- Elly Hofman
- Anna Berber Zeinstra (optie, wordt nog gevraagd)
- Melissa Rianne Hiemstra (dit jaar niet)

Ook zullen we proberen om het NK heren 35+ en NK heren 50+ weer te bezoeken. Een uitvoerige selectieprocedure zal hieraan ten grondslag liggen 😊

**Jeugdcommissie:** Alexandra doet verhaal. Jeugd loopt wat terug, op alle categorieën afdelingskaatsen, nog geen kaatswedstrijd voor de jeugd belegd, wordt vervolgd.

Peter de B. er zijn veel jeugdleden van buiten Leeuwarden. Deze zijn wel lid, maar kaatsen geen afdelingen voor LKC. Dit kan een wijziging in beleid opleveren. Meer op breedtesport en regio en minder op afdelingswedstrijden.

**Ledenkaats Commissie:** Peter de B. geeft in afwezigheid van Pieter aan dat de ledenwedstrijden weer zijn georganiseerd. Er heeft afstemming plaatsgevonden met de omliggende verenigingen en regio. De ledenwedstrijden worden inclusief Buurtkaatsen en Slotdag op het scherm getoond.

**Communicatie Commissie:** Nynke wordt geïntroduceerd en Peter vult aan dat de afgelopen jaren op communicatie vlak weinig is gebeurd. Dat gaan we vanaf nu dus weer anders doen. Alle kanalen worden ingezet om meer exposure te krijgen voor LKC, onze wedstrijden en onze sponsors.

Peter Vos: huis aan huis gebruiken om de wijk te bereiken

Rienk de Groot: wijkblad MTV gebruiken om de wijk te bereiken

Lolkje Algra: elke keer wat aanleveren aan lokale bladen zorgt voor beeldvorming van de kaatssport

**Accommodatie Commissie:**

Karel doet zijn verhaal over de ontwikkelingen die de afgelopen jaren hebben plaatsgevonden, besproken in de najaarsvergadering. Er stond veel in het teken van verduurzamen.

Op facilitairvlak staat er nog veel op de planning. Netten om de wallball, hekwerken, garageboxen en berging. Ook sponsoruitingen kunnen verbeterd worden.

Lolkje Algra: Dames WC maken



Peter Vos: wordt de bult aan de noordkant nog weggehaald? Geeft meer ruimte tijdens hoofdklassewedstrijden.

**Jubileum Commissie**: voorstel om te kaatsen onder de Oldehove. Gesprek met Robert Roosjen als oud organisator is akkoord om de coördinatie weer op zich te pakken. Niet beperken tot alleen hoofdklasse, maar ook leden, Cambuur, clinics, etc op het veld onder de Oldehove.

De Commissie komt met een voorstel en dit wordt voorgelegd aan de ALV in de toekomst.

## 8. Verslag kascontrolecommissie 2023

Siard doet zijn verhaald over de financiële situatie over 2023 in vergelijking met 2022 en 2021. Totaal een kleine verlies van €1395,-. Daarna wordt de balans uitgelegd. Er staat een kortlopende schuld van €5.222 voor de 'Club van 50'.

Vanuit de leden komt de vraag wie er in de Commissie Club van 50 zitten:

- Rienk de Groot, René Blom en Hans Draaisma.

Wie komt er met voorstellen voor de Club Van 50 commissie:

- Dit kan de commissie zelf initiëren of vanuit de leden.

Siard: reservering opnemen voor de Jubileum Commissie.

## 9. Vaststellen van de begroting 2024

Als laatste wordt de begroting gepresenteerd en vastgesteld door de ALV → **AKKOORD**

## 10. Voorstellen KNKB

Het voorstel wordt door voorzitter Karel Nijman verteld. Het betreft het introduceren van 'de eerste fout telt' bij kabouters en welpen. Voor pupillen zal dit niet worden ingevoerd.

Voorstel door de ALV → **AKKOORD**

## 11. Bestuurssamenstelling

We zijn op zoek naar een Voorzitter en Secretaris. Geïnteresseerden voor een bestuursfunctie worden van harte uitgenodigd zich kenbaar te maken bij het bestuur.

## 12. Rondvraag en w.v.t.t.k.

Wens om de Oldehove op zaterdag te houden, is een vraag vanuit de Heren Hoofdklasse na overleg met Directeur bondsbureau Dirk Jan van der Woud.

Reden: is kippetjespartij, zaterdag nazit is gemakkelijker even de stad in.

Voordelen op zaterdag voor LKC: kaatsers willen het, kaatsers willen op zaterdag het jaar afsluiten;

Nadelen op zaterdag LKC: minder publiek, dus minder inkomsten. Minder tijd om voor te bereiden, alles op vrijdag.



De dames hebben nog niet gereageerd.

Wordt in stemming gebracht: **iedereen is unaniem voor de zondag**

**Rondvraag:**

Tjeerd K.: de tribune is een rommeltje, kunnen we daar wat mee? Camera, licht, sensor. Etc

- Gaat mee in de brainstorm over de accommodatie;

Peter V.: we missen de 50+ wedstrijd, 50+ wil niet tweemaal in het weekend kaatsen.

- Voorstel aan de KNKB is dat wij deze wedstrijd volgend jaar gaan organiseren.

Marcel: hoe staat het met de fusie van OG Huizum. Ik wil kaatsen voor LKC, eenlingenbeleid is een optie. Tammo kaatst wel vanuit Huizum voor LKC.

Lolkje: mag je een wilde-partij organiseren.

- Ja dat kan en mag altijd.

Alexandra: is er al iets geregeld met AED/BHV etc voor trainers.

- Wordt voor het seizoen opgepakt, we willen niet meer hetzelfde als vorig jaar. Staat hoog op de lijst.

Henk: er komt weer een Wallball competitie steden en dorpen.

- Informatie volgt.

**13. Afsluiting**

De vergadering wordt om exact 21:21:21 gesloten door de voorzitter